
 

 

Voel skole 
Datoer for kommende møde(kage):18/8, 17/9, 27/10(Maj), 26/11(René), 

14/12(Tine), 26/1(Tanja), 25/2(Lene), 6/4(Trine), 17/5(René), 17/6(Randi) 

 

Tilstede: Tine, Tanja, Trine, Karen, Maj, René, Lene, René, Henrik, Anette og Randi 

Afbud:  

 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde 14. december 2020 kl. 19.00-20.30 i 
mødelokalet ved mellemtrinnets fællesrum. 
 

 Aktuelt:

  

Kommentarer: 

Pkt. 1 (15 

min) 

 

Meddelelser 

Fra ledelsen: 

Fra formanden: 

Fra 

undervisning/fritidsdel: 

Øvrige meddelelser: 

 

Henrik, ledelsen: Der er igen hjemmeskole for 5 og 6 

årgang. Vi kan godt mærke, at vi har prøvet det før. Så 

det kører sin stille gang. Der har været lidt 

opstartsvanskeligheder med portalerne, men vi håber 

det bliver bedre. 

Der er kommet forældretilfredshedsundersøgelse, Voel 

Skole ligger pænt i top 5-7 både for skole og SFO/Klub. 

Randi, formanden, har ikke noget. 

Lene og Rene, skole og SFO, Vi havde fundet en rigtig 

god balance i alle coronahensyn, og så blev vi delvist 

lukket ned igen. 5 og 6 klasse får hjemmeundervisning 

og resten af skolen er blevet delt mere op. Vi har 

gennemført en udendørs juletræstænding som 

fællessamling. Der har været Luciaoptog og aktiviteter i 

klubben, så der har været lyspunkter til fællesskabet. 

Bestyrelsen gør opmærksom på, at nogen af de 

hjemsendte elever sidder alene hjemme for første 

gang, så vi er opmærksomme på at hjælpe dem. 

   



 

Pkt. 2  Rygeforbud i skoletiden Henrik præsenterer forslag til princip og det blev 

drøftet. Princippet bliver rettet til og sendt ud til en 

sidste gennemgang og godkendelse af bestyrelsen. 

Det skal være godkendt inden 1-1-2021. 

 

 

Pkt. 3 20 min. Samarbejde med 

håndboldklubben 
Henrik fremlægger foreløbige overvejelser og ideer– 

efterfølgende drøftelse. 

Klubben vil gerne lave et tilbud i SFO-tiden. Det bliver 

et tilbud om håndboldaktiviteter i den ene hal og andre 

aktiviteter i den anden hal. Det skal foregå i SFO-tid. 

Det vil tilføre ressourcer til vores bevægelse i SFO/klub. 

Bestyrelsen gør opmærksom på, at det ikke kun må 

handle om at være god til håndbold, så vi laver et skjult 

elitehold. 

Det er positivt med samarbejde med klubben og mere 

bevægelse ind i skolen. 

Henrik arbejder videre med håndboldklubben. 

Vi drøftede fordele og ulemper ved samarbejdet, men 

blev enige om, der var flest fordele, så Henrik arbejder 

videre med, hvordan samarbejdet kan forts 

Pkt. 4  Kost og Sundhed Karen og Maj laver et kort oplæg til drøftelse. 

Der bliver bl.a. gjort opmærksom på, at princippet 

gerne skulle understøtte personalet i at hjælpe 

eleverne med at møde skoleparat op. 

Det bliver også drøftet betydningen af sund mad og god 

nattesøvn. Der foregår allerede mange gode tiltag på 

Voel Skole, som vi gerne vil have beskrevet. Bestyrelsen 

vil gerne have personalet med i drøftelserne omkring 

princippet for sund mad og søvn. 

Tine har lavet et forslag til et princip, der skal tages 

med i MED og drøftes. 

 

Pkt. 5   

 

Næste møde Til næste møde arbejdes der med: 

- Henrik arbejder videre med håndboldklubben 

- Princippet om sund kost og søvn skal drøftes i 

MED og personalegruppen 

- Rene og Tanja skal præsentere pjece om 

klubben 



 

 

 

- Trine og Tine har lavet et princip om overgang, 

der er klar til drøftelse. 

Pkt. 6 Evt.  

  

   
 


